



**Indkaldelse til bestyrelsesmøde
Torsdag d. 25/09 2025 kl. 17.00
Bestyrelseslokalet Vangen 283B**

Afd. 12.

Afbud: Leo, Charlotte

Næste Møde ?

Referent: Susanne

1. Godkendelse af ref.

Underskrives på næste møde

2. Godkendelse af dagsorden.

Dagsorden er godkendt

3. Bestyrelsen.

Konstituering:

Afdelingsbestyrelsen aftalte hvem som skulle være ansvarlig for de forskellige poster og arbejdsopgaver.

Næstformand blev Bente Mørk,
Kasserer blev Toni Jensen
Sekretær blev Susanne Kristensen.

Jimmi får lavet en oversigt over hvem som gør hvad, på de forskellige andre
Forskellige poster/arbejdsopgaver og sender den rundt på mail til
afdelingsbestyrelsen.

Formandsmøde:

Der er formandsmøde onsdag d. 1/10, derfor var vores afdelingsmøde også
flyttet.

Jimmi forhørte sig bare om der var ting, som han skulle tage med og det
snakkede vi kort om og der var lidt punkter, som han tager med.

Mødet i december:

Flyttes til november – enten den 7/11 el.22/11

A. Opfølgning.

Intet.

4. Arbejdsopgaver.

Opfølgning på beboermødet:

Der manglede lidt navneskilte til administrationen – det får Jimmi fikset til næste
år.

Ellers et godt møde og vi evaluerede beboermødet.

Nedsættelse af udvalg:

Er sammensat længere oppe – Jimmi laver listen.

Nye beboer



Indkaldelse til bestyrelsesmøde
Torsdag d. 25/09 2025 kl. 17.00
Bestyrelseslokalet Vangen 283B

Afd. 12.

Afbud: Leo, Charlotte

Næste Møde ?

Referent: Susanne

Jimmi havde modtaget 2 nye lister – august/september og de blev fordelt – Jimmi sender lige listen rundt på mail. Vi har besluttet at flytte gaverne til vores bestyrelseslokale – Toni sørger for det.

Årshjul:

Jimmi får lavet vores årshjul, når alle datoer er på plads for arrangementer m.m.

5. Kvarterets Hus.

Ifølge Toni er der ikke kommet en status endnu på, hvad vores Kvarterets Gård skal bruges til, når kontorerne fra årsskiftet bliver tomme.

- A: udlejning
- B: at få nogle af klubberne flyttet – måske kom igen el gå-klubben?

6. Fremtidige arrangementer.

Juletræ:

Juletræsfesten bliver flyttet til Fælleshuset Vikingevej, da Vangen var udlejet.

Temadag:

Vi aftalte at afholde en temadag den 10. januar 2026 – hvor administrationen inviteres, da vi har nogle emner vi gerne vil have vendt med dem.

Vi påtænker at vi laver et arrangement bagefter temadagen for bestyrelsen.

Juletræs-tænding:

Vi besluttede at vi vil afholde et arrangement for vores beboere som en fast tradition hvert år med at vores juletræ i Kvarterets Gård bliver tændt, vi synger en julesang – bagefter serverer vi gløgg og æbleskiver – måske skal vi have Udvalget som står for loppemarkedet til at være med.

Vi aftalte at det bliver første søndag i advent 30/11 2025. – for dem som kunne tænke sig det, vil de blive inviteret over i bestyrelseslokalet, hvor vi kan vise det frem – måske tage det som "beboerkaffe".

7. Orienteringer herunder beslutninger:

A. Formand.

Intet.

B. Kasserer.

Økonomi:

Regnskabet for Fest & Farver er ikke afsluttet endnu, men giver underskud. Vi har stadigvæk lidt penge tilbage fra budgettet, men de er allerede afsat til Arrangementer.

Der var kommet et brev fra Gå klubben med protest over de veste, som de havde modtaget sidste år – Toni har haft en snak med dem og givet en forklaring.

C. Aktivitetsudvalg.

Vedtægterne for fritidsklubberne:

Vi diskuterede lidt det med fritagelse af at betale kontingent, som var et af Emnerne fra Kom igen klubben – som ikke kunne forstå hvorfor nogle skulle betale og andre ikke.



Indkaldelse til bestyrelsesmøde
Torsdag d. 25/09 2025 kl. 17.00
Bestyrelseslokalet Vangen 283B

Afd. 12.

Afbud: Leo, Charlotte

Næste Møde ?

Referent: Susanne

Beslutningen blev at hvis klubberne ønsker at ansøge om penge/budget til nyanskaffelser, så skal klubben selv betale 25% af beløbet ved afskaffelsen af kontingent. – bliver præsenteret til fællesmødet.

(klubberne skal jo tænke på at de får gratis husleje, strøm m.m., som bestyrelsen betaler ud af budgettet).

Der er aftalt at holde møde med Billard klubben mandag i uge 42 13/10
Jimmi, Toni, Bente og Merete deltager i bestyrelseslokalet.

Der er kommet besked (iflg. Toni) at alle klubber der er i Fælleshusene, bestemmer administrationen over – hvad der er lovligt m.m.

De klubber der er i aktivitetslokalet, her bestemmer afdelingsbestyrelsen om regler m.m.

D. Legepladsudvalg.

Intet – udsættes til næste gang, da både Leo og Charlotte var fraværende.

E. Organisationsbestyrelsen

Intet.

F. Bordet rundt.

Intet konkret, kun løst og fast. 😊

Mødet slut kl. 21.30.

Jimmi Hansen

Bente Mørk

Susanne Kristensen

Toni Lundager

Leo Kristensen

Ib Keller

Merete V. Petersen

Charlotte Aagaard